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Vragen van de leden Joldersma en Jan de Vries (beiden CDA) aan de ministers van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Justitie 
over drugsgebruik en -handel in en rondom scholen. (Ingezonden 28 december 2005) 
 
1 
Hebt u kennisgenomen van de verontrustende berichten dat op en rond scholen veelvuldig 
drugs gebruikt en gedeald wordt?  
 
2 
Beschikt u over gegevens op hoeveel scholen drugs gebruikt en gedeald wordt en is bekend 
om welke drugs het gaat? 
 
3 
Is bekend hoe vaak scholen aangifte hebben gedaan van ongeoorloofd drugsbezit en 
drugshandel in en rondom de school? 
 
4 
Kunt u aangeven hoeveel scholen precies meedoen aan het project ‘gezonde school en 
genotmiddelen’ en hoeveel scholen een actief drugsbeleid voeren waarin drugs en het 
aanpakken van drugs wordt besproken met leerlingen, leraren en ouders? 
 
5 
Deelt u de mening dat meer scholen mee moeten doen aan het project ‘gezonde school en 
genotmiddelen’ en bent u bereid er in 2006 naar te streven dat alle scholen aan dit project 
meedoen? 
 
6 
Ziet u mogelijkheden om analoog aan de leidraad kledingvoorschriften voor scholen een 
leidraad drugs en alcohol te ontwikkelen voor scholen in het voortgezet onderwijs?  
 
7 
Deelt u de mening dat er voor gemeente en politie een rol is weggelegd om scholen te 
ondersteunen bij het uitbannen van drugsgebruik en dealen in en rondom de school?  
 
8 
Op welke manier gaat u actief bevorderen dat gemeenten geen coffeeshops in de buurt van 
scholen gedogen?  
 


